
Відеоблог Віктора Берестенка.
«Велике  будівництво»
повертається під час війни?

Відеоблог  «ШоПочьом»  про  українську  та  світову  логістику
продовжує знайомити глядачів з актуальними темами. Сьогодні
його  незмінний  автор  та  ведучий,  президент  АМЕУ  Віктор
Берестенко розповідає про повернення славнозвісного «Великого
будівництва» та схем відмивання коштів, які часто стоять за
ним. Невже після того, як перший шок від початку війни минув,
чиновники знову взялися за старе? Схоже, що так.

Чому пріоритети знову змістилися?

З одного боку, потрібно дійсно ремонтувати ті дороги, які
постраждали у зоні бойових дій. Від них залежить, чи буде
безперебійно доставлятися їжа, медикаменти та інша гуманітарна
допомога до тих, хто цього потребує. З іншого боку — бажані
чиновниками масштаби цього будівництва ставлять під питання
ключові пріоритети. То що зараз найважливіше — дороги чи, усе
ж,  допомога  війську?  Таке  риторичне  питання  також  ставить
Віктор Берестенко, дивуючись масштабам запланованих робіт та
їх невідповідності об’єктивним потребам держави.

Трохи цифр для порівняння

Депутати  розблокували  можливість  використання  коштів
дорожнього  фонду,  які  від  початку  повномасштабної  війни
планувалося  витрачати  винятково  на  військові  потреби  та
виплату боргів. Звісно, масштаби зменшилися. Якщо до початку
війни це було 10 млрд грн на місяць при курсі долара 28, то
зараз  це  3,6  млрд  грн  на  місяць.  Коли  ми  дивимося  у
порівнянні, здається, що це небагато. Та коли ми аналізуємо з
точки  зору  пріоритетності  першочергових  потреб  держави,  то
виникає багато запитань.

https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d0%b5%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%be%d0%b3-%d0%b2%d1%96%d0%ba%d1%82%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b1%d0%b5%d1%80%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%ba%d0%b0-%d0%b2%d0%b5%d0%bb%d0%b8%d0%ba/
https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d0%b5%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%be%d0%b3-%d0%b2%d1%96%d0%ba%d1%82%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b1%d0%b5%d1%80%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%ba%d0%b0-%d0%b2%d0%b5%d0%bb%d0%b8%d0%ba/
https://ukrport.org.ua/%d0%b2%d1%96%d0%b4%d0%b5%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%be%d0%b3-%d0%b2%d1%96%d0%ba%d1%82%d0%be%d1%80%d0%b0-%d0%b1%d0%b5%d1%80%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b5%d0%bd%d0%ba%d0%b0-%d0%b2%d0%b5%d0%bb%d0%b8%d0%ba/


Майже  200  млрд  грн  було  витрачено  на  будівництво  доріг  в
рамках  згаданої  програми  до  початку  повномасштабної  війни.
Чому нині програму відновлюють? Як раніше кошти на будівництво
доріг  отримували  компанії-фаворити  «Укравтодору»?  Яких
перспектив чекати? Про ці та інші питання у своєму відеоблозі
міркує Віктор Берестенко. А ви можете переглянути його новий
випуск та дізнатися цікаві для себе факти.

 


